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Yes We Can 
In het Kindervragenuur kregen we een vraag over statiegeld op blikjes. In 2018 heeft Rijswijk zich 
aangesloten bij de Statiegeldalliantie, waarin lokale overheden, bedrijven en (milieu)organisaties 
samen de regering aansporen statiegeld op alle plastic flesjes en blikjes in te voeren. Nu is deze 
alliantie de campagne ‘Yes We Can’ gestart voor een snelle invoering van statiegeld; “om het laatste 
motiverende zetje te geven”. Meer dan 50 gemeenten in Nederland, waaronder Den Haag, doen al 
mee met deze campagne. Wanneer zegt Rijswijk: ‘Statiegeld, Yes We Can’ en meldt de gemeente zich 
aan om mee te doen met deze campagne? 
 
Vervuilende brommers en definitief actieplan luchtkwaliteit 
In de gemeente Den Haag is sinds eergisteren een milieuzone om vervuilende brom- en snorfietsen 
in de hele gemeente te weren van kracht. In het concept actieplan luchtkwaliteit staat dat Rijswijk 
hier mogelijk bij aan zou kunnen sluiten. Wanneer gaat onze gemeente dat doen? En wanneer voert 
u de al eerder aangekondigde sloop- en vervangsubsidie voor tweetakt brommers in, nu deze niet 
meer de buurgemeente mogen inrijden? Vanuit vragen van Rijswijkse inwoners weten we dat hier 
behoefte aan is. 
In het voorjaar hebben we het concept actieplan luchtkwaliteit besproken in het forum en in totaal 
hebben 260 mensen de vragenlijst over dat concept ingevuld. Wanneer kunnen we de 
aangekondigde samenvatting van de uitkomsten van het onderzoek en het definitieve actieplan 
luchtkwaliteit verwachten? 
 
Deltaplan biodiversiteitsherstel 
De afname van de rijkdom aan dieren en planten gaat in Nederland erg snel. De biodiversiteit is 
essentieel voor het in stand houden van ecosystemen en daarmee een gezonde leefomgeving. De 
openbare ruimte en steden zijn daarbij van groot belang. Natuurorganisaties, bedrijven, 
particulieren, wetenschappers en overheden, waaronder de gemeente Delft, provincie Zuid-Holland 
en het hoogheemraadschap van Delfland, zetten zich samen in voor biodiversiteitsherstel in 
Nederland en zijn supporter of partner van stichting Deltaplan Biodiversiteitsherstel. Om succesvol te 
kunnen zijn en voor nieuw beleid te kunnen zorgen, zijn meer partijen nodig die tot nu toe niet aan 
tafel zaten, zoals de gemeente Rijswijk. Wanneer meldt onze gemeente zich aan? 
 
 
 


